
Els promotors de la planta de Cass�

mantenen el projecte

Els promotors de la planta de biomassa de Cass� de la Selva volen llegir amb

atenci� l'informe d'Urbanisme de la Generalitat, despr�s que la comissi�

suspengu�s dimecres la solálicitud per construir-la. Segons Melcior Soler, un dels

socis de l'empresa que porta el projecte Enerfust XXI, Òfeia mesos que est�vem

pendents de la resoluci�, i ara estudiarem ben b� qu� �s el que volen i el perqu�

de la decisi�Ó. Segons va explicar el director general d'Urbanisme, Pere Sol�, la

decisi� va ser determinada perqu� l'Ajuntament no ha canviat la qualificaci� dels

terrenys, que s�n r�stics i que considera que haurien de ser urbans per

permetre-hi la instalálaci�. Soler, per�, va afirmar que tot i aquest entrebanc

mantenen la voluntat de tirar endavant el projecte, i d'intentar que no es dilati

excessivament en el temps: ÒEn un moment com el que estem, enmig d'un debat

energ�tic i en qu� a Catalunya nom�s un 17% de l'energia que es produeix ve

d'energies renovables, el que reclamem �s que ens ajudin davant projectes

d'aquesta menaÓ. De fet, Soler ha insistit en el suport que han rebut sempre de

l'Ajuntament de Cass�, i creu que el projecte Òencaixa amb el territori, i tamb� en

aquests moments de crisi econ�micaÓ. Disposar d'una planta de biomassa

d'estella forestal �s una de les grans reivindicacions del sector, que aix� trobaria

sortida per a bona part de la fusta dels boscos gironins.
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